
Møde den 2. oktober 2024 hos Lea Hansen.

Tilstede:  Taco Bos, Anders Andersen, Lea Hansen, Dorthe Nielsen.

1. Økonomi

Vi har næsten fået alle kontingent indbetalinger ind, vi rykker de resterende. Kontingent er 
ændret til kr. 350,-. Det er muligt det stiger til kr. 500 til næste år pga. de øgede udgifter til 
vedligehold.

Vi er så heldige, at Sebber Borgerforening har tilgodeset os med et pænt beløb, som vi er meget 
glade for, det gør det muligt fortsat at vedligeholde vejene. Hver gang Essendrup skal skrabe 
vores veje, koster det ca. kr. 15000, og det er ikke alle veje der køres på. Der skrabes derfor kun 
i det omfang det er nødvendigt.

2. Vintervedligehold

Rydning af sne, Anders taler med Jørgen Andersen og får tilbud.

3. Kulturbrugsen

Vi har store problemer med vejen omkring Kulturbrugsen, vi ønsker derfor et møde med henblik 
på en renovering af vejstykket ved kulturbrugsen. Vi indkalder til et møde med kulturbrugsen og 
samejet af matrikel 63a.

4. Bjerget

Vi vil henvende os til ejerne af sommerhuse på Bjerget om medlemskab af Vejlauget.

 Lea kontakter formanden.

5. Huller i vejene

Der er en del huller i vejene. Som aftalt på generalforsamlingen er det hensigtsmæssigt, at de 
enkelte grundejere fylder hullerne med grus i nærheden af deres egen grund. Der er udlagt 
grusbunker flere steder. Stederne er følgende: én ved det gl. renseanlæg, én bag ved hækken 
over for legepladsen samt flere bunker på Navet. Det vil mindske udgifterne til vedligehold, hvis 
vi sørger for løbende at fylde hullerne med grus, MEN ALLERVIGTIGST, KØRER ALLERHØJST 
20 KM I TIMEN OG UDEN OM HULLERNE.

6. Evt.

Intet hertil

      Referent Dorthe Nielsen


